
Our activities  

The Association focuses on integrating the members around the most important issues defined by the 

environment. It represents their interests in the institutions having an influence on the functioning of 

independent local media market.  

We define the needs of the environment during the meeting of publishers. The concern, in particular, 

legal, development, educational, knowledge exchange questions. The Association cooperates with other 

organizations which represent publishers` environments in Poland having influence on the shaping of 

publishers activities and legal protection of press publishers` interests.  

 

Наша деятельность 

Ассоциация фокусируется на интегрировании своих членов вокруг самых важных вопросов, 

возникающих в издательской среде. Она представляет их интересы в институциях, имеющих 

влияние на на фукнционирование рынка независимых локальных СМИ.  

Мы определяем потребности среды во время съездов издателей. Они касаются, между прочим, 

юридических, образовательных вопросов, развития и обмена опытом. Ассоциация сотрудничает 

с другими организациями, которые представляют издательские круги в Польше, имеющие 

влияние на формирование издательской деятельности и юридическую защиту интересов 

издателей прессы. 


